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PROTOKÓŁ NR 24/20 

Z POSIEDZENIA KOMISJI DO SPRAW EDUKACJI, KULTURY,  
SPORTU I ORGANIZACJI POZARZĄDOWYCH 

z dnia 24 listopada 2020 r. 

- zdalny tryb obradowania- 

  

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11:30 w Starostwie Powiatowym w Gryfinie  

przy ul. Sprzymierzonych 4, zakończyło się o godz. 12:15. W posiedzeniu udział wzięło  

5 członków komisji (lista obecności – zał. nr 1), Sekretarz Powiatu Gryfińskiego - Andrzej 

Krzemiński, Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie – Roman Michalski, Naczelnik Wydziału 

Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – Elżbieta Lorenowicz – Bień, Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego – Lucyna Zawierucha, Zastępca 

Naczelnika Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – Agata Bazydło, Zastępca Naczelnika 

Wydziału Komunikacji i Transportu – Urszula Przetak, Naczelnik Wydziału Finansowo – 

księgowego Sylwia Skrzyniarz, Inspektor z Wydziału Zarządzania Kryzysowego – Krzysztof 

Krawczyk, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie - Bożena Stawiarska. Posiedzenie 

otworzył, stwierdził quorum i obrady w trybie zdalnym poprowadził Przewodniczący komisji 

Remigiusz Rzepczak. Tematem była analiza i opiniowanie projektu uchwały na XXIII sesję Rady 

Powiatu w Gryfinie, informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Gryfińskim za 

rok szkolny 2019/2020 (m.in. wyniki egzaminów maturalnych i zawodowych) oraz monitorowanie 

realizacji Programu współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

 

 

 

Ad. 2  

Porządek obrad 24 posiedzenia Komisji do Spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 

Pozarządowych został przedstawiony, przewodniczący komisji Remigiusz Rzepczak wprowadził 

zmianę – dodanie pkt. 7 pn. „Przedstawienie propozycji do planu pracy Komisji na 2021 rok”. 

Nowy porządek zostały przyjęty  i stanowi zał. nr 2. jednogłośnie.

 

Ad. 3  

Komisji do Spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji Protokół z 23 posiedzenia 

Pozarządowych z dnia 26 października 2020 r.  zostały przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 4  

Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXIII sesję Rady Powiatu  

w Gryfinie. 
 

 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
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Gryfińskiego, położonej w obrębie Kołowo, gmina Stare Czarnowo (druk  

nr 2/XXIII) 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego, położonych w obrębie 

ewidencyjnym 3 m. Moryń, gmina Moryń (druk nr 3/XXIII) 

 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt. (Za – 4 os., przeciw – 0, wstrz..– 1) 

 

 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku” (druk nr 

4/XXIII) 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

nr XVI/114/2020 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 30.04.2020 r. w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2020 r. (druk nr 5/XXIII) 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie w Powiecie Gryfińskim w latach 2021-2025 (druk nr 6/XXIII) 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Okręgowi Polskiego Związku Wędkarskiego w Szczecinie (druk nr 7/XXIII) 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na 

podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym na 

terenie Powiatu Gryfińskiego (druk nr 8/XXIII) 

 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt. (Za – 3 os., przeciw – 0, wstrz..– 2) 
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VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

gminie Stare Czarnowo (druk nr 9/XXIII) 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2020 rok (druk nr 10/XXIII) 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2020-2039 (druk nr 11/XXIII) 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

 

Ad. 5 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Gryfińskim za 

rok szkolny 2019/2020 (m.in. wyniki egzaminów maturalnych i zawodowych)  
 

Przewodniczący komisji Remigiusz Rzepczak powiedział, że wszyscy otrzymali materiał  

(zał. nr 3), który przygotowała Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury Sportu i Turystki i 

wywnioskować z nich można, że większość młodzieży wybierała kierunki zawodowe, kończące 

się uzyskaniem konkretnego zawodu. Przygotowany materiał wyczerpująco zobrazował sytuację 

w szkołach zarówno pod względem finansów, przeprowadzonych remontów, statystyk m.in. o 

liczebności nauczycieli, uczniów, jak również zdawalności egzaminów maturalnych.  

 

Ad.6 

Monitorowanie realizacji Programu współpracy Powiatu Gryfińskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

 

Przewodniczący komisji Remigiusz Rzepczak powiedział, że wszyscy otrzymali materiał  

(zał. nr 4), który przygotowała Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury Sportu i Turystki.                                                             

 

Ad.7 

Przedstawienie propozycji do planu pracy Komisji na 2021 rok 

 
Przewodniczący komisji Remigiusz Rzepczak odczytał przygotowany projekt planu pracy, 

który członkowie komisji otrzymali przed 24 posiedzeniem. Przewodniczący podkreślił, że 
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zawiera on tematy, które  pozostali członkowie zgłosili zarówno do Biura Obsługi Rady i 

Zarządu, jak również bezpośrednio do niego. Pozostali członkowie komisji nie wnieśli 

dodatkowych uwag po odczytaniu projektu planu pracy komisji na 2021 rok. 

 

Ad.8 

Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 

 
Radna Aleksandra Misiuna- Gólcz zadała pytania: 

1. Ile osób pełni funkcję głównych księgowych w placówkach oświatowych na terenie 

Powiatu? Jaki jest ich zakres obowiązków oraz ich wynagrodzenie? Czy według Zarządu 

Powiatu jest ono adekwatne do powierzonego zakresu zadań, które wykonują? - pismo nr 

BRZ.0012.2.24.2020.AW 

2. Kiedy zostanie naprawiona winda w DPS w Moryniu, niezbędna do jego 

funkcjonowania? – pismo nr BRZ.0012.2.24.2020.AW 

 

Radny Jerzy Domaradzki zadał pytania:  

1. Dlaczego w okresie pandemii COVID ogłasza się otwarty konkurs o prowadzenie DPS  

w Moryniu nie dając możliwości potencjalnym chętnym na obejrzenie obiektu? 

2. Czy PCPR zgłaszał do nadrzędnych instytucji zapytanie o możliwość przesunięcia 

konkursu? 

3. Czy w ogóle istniała możliwość by przesunąć termin konkursu na okres po zakończeniu 

epidemii a do czasu jej trwania przedłużyć umowę z obecnym podmiotem? Jeśli nie, to 

proszę  o opinię prawną, że jest to niemożliwe. 

4. Jaki był stan pracowników w DPS w Moryniu, DPS w Dębcach i DPS w Trzcińsku 

Zdroju w momencie podpisywania umowy z podmiotem o ich prowadzenie, a jaki jest 

aktualnie? 

5. Czy w DPS-ach prowadzonych przez Powiat Gryfiński występują braki kadrowe? Jeśli 

tak, to jakie? 

6. Czy DPS-y otrzymują pomoc finansową w związku ze swoją działalnością prowadzoną 

podczas pandemii? 

7. Czy pracownicy DPS zostają w jakiś sposób docenieni za pracę w warunkach zagrożenia 

zarażeniem? - pismo nr BRZ.0012.2.24.2020.AW 

  

Radny Bartosz Biegus zapytał czy spór o korzystanie z hali widowiskowo – sportowej został 

zakończony a uczniowie I Liceum ogólnokształcącego w Gryfinie mogą już z niej korzystać? 
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Sekretarz Powiatu Gryfińskiego Andrzej Krzemiński odpowiedział, że dyrektor Liceum 

wysłał do Burmistrza Gryfina propozycję zmodyfikowanego projektu umowy, która zakłada 

bezpłatne korzystanie z hali przez uczniów do końca roku, jednak jak wiadomo, jest to na chwile 

obecną niemożliwe ze względu na stan epidemiczny w Polsce i nauczanie zdalne. Od nowego 

roku jest propozycja wynajmu sali na ok. 22 godziny tygodniowo za kwotę 100 zł za godzinę i 

środki miałyby być pokrywane z subwencji oświatowej należnej I Liceum w Gryfinie, a 

zatrzymanej przez Gminę. 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Ada Wisławska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Przewodniczący Komisji 

 

 Remigiusz Rzepczak   
 

 


